
PROTOKÓŁ NR LXII/2022 
z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
z dnia 11 maja 2022 r. 

Obrady odbyły się w trybie stacjonarnym  w Urzędzie Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego, ul. Jana Głogowskiego 3/5, sala obrad 001. Obrady  rozpoczęły 
się o godz. 15.02. 
 
W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1a i 1b  
do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała 

6. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 
 

Nieobecni radni: Grażyna Maj, Mateusz Czeremcha.  
 

Ad I/Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – 

stwierdzenie quorum: 

 

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dzień dobry! Otwieram sześćdziesiątą 

drugą (LXII) nadzwyczajną sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Na 

podstawie listy obecności stwierdzam, że posiadamy wymagane kworum by 

podejmować prawomocne uchwały. Witam Radnych Rady Miasta. Witam Prezydenta 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego Pana Jarosława Górczyńskiego. Witam Panów 

Wiceprezydentów: Piotra Dasiosa i Dominika Smolińskiego. Witam Skarbnika Miasta 

– Pana Sławomira Kijaka. Witam Sekretarz – Panią Annę Niedbałę oraz wszystkich 

Państwa przybyłych na obrady dzisiejszej sesji.  

Szanowni Państwo Radni! Jak zwykle na początku dwa przypomnienia. Pierwsze 

dotyczy ochrony danych osobowych, a więc pamiętajmy o tym, że mówiąc o swoich 

danych osobowych, to nagrywane są obrady naszej sesji, utrwalane są, a więc 

miejmy taką świadomość, że będą te dane dostępne, chociaż nie wymagane są od 

nas żadne oświadczenia, bo jesteśmy osobami publicznymi. Natomiast, jeśli 

wymieniamy osoby trzecie, które nie dały nam upoważnienia co do tego, żeby 

wymieniać ich z nazwiska, czy też ich dane osobowe, więc nie możemy tego czynić.  

I następna sprawa, tj. zgodnie z dyrektywą Parlamentu Europejskiego i Rady Europy 

z 26 października 2016 r., wszystkie materiały samorządu, na stronach samorządu 

terytorialnego, muszą być przystosowane dla osób niepełnosprawnych. A więc, 

zgodnie z tymi aktami prawnymi nagrania obrad sesji Rady Miasta będą uzupełniane 

o napisy dla osób niesłyszących. 
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Ad II/ Przedstawienie porządku obrad: 
 
Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Porządek obrad dzisiejszej sesji 

otrzymaliśmy wraz z materiałami. Czy Państwo Radni mają uwagi do porządku 

obrad? Przypominam jeszcze, że się trzeba zalogować do systemu, bo dawno nie 

było takiej sesji. Wszyscy się zalogowali - w porządku. Więc powtórzę pytanie – czy 

Państwo mają uwagi do porządku obrad? Nie widzę. 

Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

I. Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie 
quorum.  

II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) nadania imienia Przedszkolu Publicznemu nr 5 w Ostrowcu Świętokrzyskim, 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  
na lata 2022 - 2025, 

3) przekazania petycji według właściwości, 
4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2022 r., 
5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022 – 2029. 
 

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
 

Ad III/ Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Przechodzimy do punktu trzeciego 
naszego porządku, a mianowicie są to projekty uchwał. Jest ich pięć. Pierwszy projekt 
uchwały dotyczy nadania imienia Przedszkolu Publicznemu nr 5 w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, nazwy "Wesołe kredki". Projekt uchwały był opiniowany przez 
Komisję Samorządową, Komisję Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu oraz Komisją 
ds. Rodziny. Proszę Przewodniczących Komisji o podanie nam opinii komisji. Jako 
pierwszy zabierze głos Przewodniczący Komisji Samorządowej. 
Przewodniczący Komisji Samorządowej RM – K. Kutryba - Pani Przewodnicząca! 

Komisja Samorządowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Proszę Przewodniczącego 

Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu RM –  

M. Łata - Pani Przewodnicząca! Komisja Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. I proszę Komisję  

ds. Rodziny. 
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Przewodniczący Komisji ds. Rodziny RM – M. Giemza - Pani Przewodnicząca! 

Komisja ds. Rodziny również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały dotyczącej nadania imienia Przedszkolu 

Publicznemu nr 5 w Ostrowcu Świętokrzyskim nazwy "Wesołe kredki". Kto  

z Państwa jest za podjęciem uchwały – proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto 

jest przeciw – podnosi rękę i naciska przycisk. I kto się wstrzymał – podnosi rękę i 

naciska przycisk. Stwierdzam, że podjęliśmy uchwałę 17 głosami "za" przy 4 głosach 

"wstrzymujących".  

 

Radni RM – 17 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 4 głosach 

wstrzymujących się – podjęli uchwałę w sprawie nadania imienia Przedszkolu 

Publicznemu nr 5 w Ostrowcu Świętokrzyskim (imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LXII/37/2022 – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Proszę, Panie Prezydencie,  

o zabranie głosu.  

Prezydent Miasta – J. Górczyński - Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie Radni! 

Zaproszeni Goście! Szanowni Państwo! Chciałem podziękować, 

w imieniu Pani Dyrektor Jolanty Jeruzal, i w imieniu społeczności dolnej części 

miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, za tą inicjatywę, za to poparcie. Dziękuję bardzo. 

 

2) Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Przechodzimy  

do następnego projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Samorządową, Komisję Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu oraz 

Komisję ds. Rodziny. Proszę więc Przewodniczących o podanie opinii Komisji  

w kolejności, o której mówiłam. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej RM – K. Kutryba - Komisja Samorządowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Komisja Edukacji. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu RM –  

M. Łata - Komisja Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu również pozytywnie 

zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. I Komisja ds. Rodziny. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny RM – M. Giemza -  Komisja ds. Rodziny 

również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę Radny Marcin Marzec. 
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Radny M. Marzec - Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panowie Prezydenci! 

Szanowni Państwo! Ja mam takie pytanie dotyczące tabeli w "Ramowym Planie 

Finansowania Zadań". I tam, w pozycji nr 3 mówi się o reintegracji społecznej, 

między innymi. No, redukcja szkód, leczenie, rehabilitacja i reintegracja społeczna 

osób uzależnionych oraz ich bliskich. Chciałbym zapytać, czy dobrze rozumuję, że 

np. część tych środków idzie na wsparcie, np. działań Fundacji "Pomocna Dłoń"  

i Centrum Integracji Społecznej, które m.in. właśnie zajmują się integracją społeczną 

i zawodową osób zagrożonych wykluczeniem społecznym, w tym osób 

uzależnionych od różnego rodzaju używek. Czy to właśnie, m.in. są te środki, czy to 

są jakieś inne środki? A jeżeli są inne to, to na co bliżej? No, chodziłoby  

o przybliżenie w jaki sposób jest ta integracja społeczna przeprowadzona, po prostu. 

Dziękuję.  

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych 

jeszcze chciałby zapytać przy okazji tego projektu uchwały? W takim razie proszę  

o odpowiedź. 

Prezydent Miasta J. Górczyński - Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie Radni! 

Zaproszeni Goście! Internauci, którzy nas teraz oglądają! Tam jest rozbicie:  

662 tys. zł to jest bezpośrednio jednostka zajmująca się reintegracją, a 200 tys. zł,  

to jest noclegownia. Czyli "Pomocna Dłoń" – 662, a 200 – noclegowania. Dziękuję 

bardzo.  

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Czy jeszcze mają Państwo 

Radni pytania? Jeśli nie, w takim razie przechodzimy do głosowania projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025. Kto 

jest za przyjęciem uchwały – naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest przeciw – 

naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał –naciska przycisk i podnosi rękę. 

Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zm. uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022-2025 (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LXII/38/2022 – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

3) Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Kolejny projekt uchwały dotyczy 

przekazania petycji według właściwości. Projekt uchwały był opiniowany przez 

komisje Rady Miasta, więc: Samorządową, Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu, 

Komisję ds. Rodziny oraz Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczących Komisji  

o zabranie głosu i podanie nam opinii komisji. Jako pierwszego poproszę 

Przewodniczącego Komisji Samorządowej. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej RM – K. Kutryba – Pani Przewodnicząca! 
Komisja Samorządowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Proszę Komisję Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu RM –  

M. Łata - Pani Przewodnicząca! Komisja Edukacji, Wychowania, Kultury  

i Sportu również pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Komisja ds. Rodziny!  

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny RM – M. Giemza - Pani Przewodnicząca! 

Komisja ds. Rodziny również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. I Komisja Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały – podnosi rękę i naciska przycisk. 

Kto jest przeciw – podnosi rękę i naciska przycisk. I kto się wstrzymał – podnosi rękę 

i naciska przycisk. Artur Zawadzki nie zagłosował. Stwierdzam - wszyscy głosowali. 

Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie przekazania petycji według 

właściwości (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LXII/39/2022 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

4) Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Przechodzimy do kolejnego projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2022. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu. 

Proszę Przewodniczącego o podanie nam opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2022. Kto jest za – naciska przycisk i 

podnosi rękę. Kto jest przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – 

naciska przycisk i podnosi rękę. Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zm. uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2022 (imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LXII/40/2022 – załącznik nr 9 do protokołu 
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5) Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - I ostatni w tym punkcie porządku obrad 

projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022-2029. Projekt ten  

był również opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczącego Komisji 

Włodzimierza Steca o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę Radny Marcin Marzec. 

Radny M. Marzec - Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panowie Prezydenci! 

Szanowni Państwo! Ja mam pytanie - w uzasadnieniu w pozycji nr 3 czytamy,  

iż wprowadzono nowe przedsięwzięcie p.n. "Opracowanie programów  

i dokumentów na potrzeby aplikowania o środki zewnętrzne z realizacją w latach 

2022-2024 oraz planowaną kwotą nakładu wynoszącą 250 tys. zł." Chciałbym 

zapytać, czy można poznać bliższe szczegóły tego, tzn. o jakich dokumentach 

programowych i strategicznych konkretniej mówimy? 

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos? Proszę w takim razie Panie Prezydencie o zabranie głosu.  

Prezydent Miasta J. Górczyński - Szanowni Państwo! Chcemy opracować taki 

dokument o nazwie "Gminny Program Rewitalizacji" po to, żeby mieć dokument, na 

podstawie którego będziemy się mogli ubiegać o środki zewnętrzne. Jak Państwo 

jesteście zainteresowani, śledzicie strony internetowe i czytacie prasę, to na razie 

tych środków zewnętrznych nie widać, ale chcemy się przygotować i mieć takie 

strategiczne dokumenty. Jutro powinien być przetarg na opracowanie takiej 

dokumentacji. Stąd taka propozycja. I to nie koniec, bo chcemy też przyspieszyć  

z koncepcjami, z programami funkcjonalno-użytkowymi na niektóre ulice – tak, żeby 

mieć te dokumenty planistyczne przygotowane. Widzimy, jak dzisiaj trudno  

o fachowców, więc chcemy z wyprzedzeniem takie dokumenty opracować. Dziękuję 

bardzo.  

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Czy jeszcze są? Proszę Radny 

Jerzy Wrona. 

Radny J. Wrona - Dziękuję Pani Przewodnicząca. Panie Prezydencie! Szanowni 

Państwo! Ja z kolei chciałbym zapytać tutaj o - w punkcie drugim, tutaj zapis   

o wprowadzeniu nowego przedsięwzięcia, to jest "Remont kładki dla pieszych nad  

ul. Zagłoby" z realizacją w latach 2022-2023. I przede wszystkim to chciałem zapytać 

tutaj, czy to będą pozyskiwane środki zewnętrzne? Czy ta kładka posiada jednolity 

numer inwentarzowy? To wtedy byłaby szansa właśnie ubiegać się o dofinansowanie 

w wysokości 50% z subwencji ogólnej. Czy też to było rozważane? Czy nie ma tutaj 

pozyskiwanych środków z zewnątrz? Dziękuję bardzo.  

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa chciałby zapytać? Proszę Panie Prezydencie. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński - To jest 1/3 całości kładki nad torami,  

nad ul. Zagłoby. To jest ta część, którą powinno przejąć Państwo, jako PKP. 

Niestety. Państwo Radni, kiedyś wykazaliście się dużą inicjatywą i wsparciem PKP. 
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Podpisaliśmy taką trójstronną umowę - porozumienie, na podstawie którego 

zrobiliśmy dokumentację na remont tej kładki. Zapłaciliśmy za ten projekt,  

w częściach proporcjonalnie – 3 instytucje. Więc miasto też zapłaciło. Okazało się, że 

PKP nie było zainteresowane skonsumowaniem tej dokumentacji. Boje w PKP, 

między PKP, toczyły się latami. W końcu PKP uznało, że jest właścicielem tej kładki  

i PKP remontuje swoją część. No, nie poinformowano nas. Swoimi kanałami się 

dowiedzieliśmy, że taki remont przez 2/3 kładki jest robiony, w związku z powyższym 

podjęliśmy decyzję, że dołożymy na 1/3, która i tak jest w najlepszym stanie, jak się 

spojrzy na tą kładkę. Więc, jak ktokolwiek spojrzy na tę kładkę, to ta miejska części  

i tak jest o niebo lepsza, niż cała pozostała część. To tyle z mojej strony. Dziękuję 

bardzo. Nie, nie. Tak głęboko nie wchodzę. Nie potrafię odpowiedzieć. 

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - Dziękuję. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa chciałby dopytać coś? W takim razie przechodzimy do głosowania 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022-2029. Kto jest  

za podjęciem uchwały – naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest przeciw – naciska 

przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska przycisk i podnosi rękę. 

Stwierdzam, że również i tę uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022-2029 (imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LXII/41/2022 – załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - W ten oto sposób wyczerpaliśmy 

porządek obrad. Ale zanim zamknę obrady: padło wczoraj pytanie na komisji  

ze strony Radnego Pana Marcina Marca odnośnie posiedzeń komisji w trybie 

zdalnym. Na ten moment nie potrafię Państwu do końca - proszę? No, no, jest to 

możliwe. W każdym bądź razie, nie wiem jeszcze, jak będą przebiegać wyjaśnienia 

dotyczące zmiany stanu epidemii do stanu zagrożenia epidemiologicznego do końca 

września, bo np. obrady Sejmu i komisji sejmowych nie będą już się odbywać  

w trybie zdalnym w związku z tym przejściem. A więc, czekamy na wyjaśnienia, 

ewentualnie jeszcze prawne – czy w naszym przypadku również będzie to nas 

dotyczyć? Jeśliby nas dotyczyło, no to wiadomo, jakby było, że musielibyśmy się 

spotykać na komisjach tutaj, a jakby nas nie dotyczyło, no to wtedy się zastanowimy 

nad tym trybem zdalnym. I myślę, że Panowie Informatycy są przygotowani,  

bo rozmawialiśmy w tym temacie. Tak, że na razie tyle wyjaśnień z mojej strony.  

I będziemy się teraz już spotykać w takim trybie, jak tu siedzimy.  
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Ad IV/Zamknięcie obrad sesji Rady Miasta: 
 

Przewodniczącą RM - I. Renduda-Dudek - I w tym momencie obrady nasze dobiegły 

końca. Zamykam więc sześćdziesiątą drugą (LXII) nadzwyczajną sesję Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego. 

Przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego - Irena 

Renduda-Dudek 

Protokołowały: 

Marta Kamińska 
Eliza Kaniewska 
 

 


